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Zapytanie 

w sprawie: infrastruktury przystankowej po nieczynnych przystankach linii Z46 

 

 W związku z interwencją mieszkańca i w nawiązaniu do mojego zapytania z 

22.03.2022r. zwracam się z prośba o informację odnośnie rozdysponowania infrastruktury 

przystankowej po nieczynnych przystankach linii Z46. Chciałbym dowiedzieć się , kiedy 

wiata zostanie przeniesiona na przystanek Świtezianki - Dw. Łódź Radogoszcz Wsch. (2375), 

ponieważ zgodnie z odpowiedzią na moje zapytanie  miało to nastąpić w drugim półroczu br.?  

 

Z poważaniem 

 

Mateusz Walasek 

 

 




